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Vragen en antwoorden  
 
 
Bestuur en Organisatie 
 
Vraag 
Er zal nadere informatie volgen over het Veiligheidshuis.  

Ontwikkeling van het Veiligheidshuis  Op 28 juni jl. is door de Minister van Veiligheid en 
Justitie en de voorzitter van de VNG de overeenkomst getekend waarin is vastgelegd 
dat het beheer van de Veiligheidshuizen wordt ondergebracht bij de centrumgemeente 
in de Veiligheidsregio. In de Regio Utrecht heeft het OM de afgelopen jaren het beheer 
gevoerd. In onze regio gaat het beheer derhalve over van het OM naar de gemeente 
Utrecht. 

De datum waarop het beheer van de Veiligheidshuizen overgaat naar de gemeente, is 
vastgesteld op 1-1-2013. Het AJB (de huidige Stuurgroep van de Veiligheidshuizen in 
de Regio Utrecht)  en het Regionaal College hebben op resp. 25 juni en 2 juli het 
bijgevoegd procesvoorstel besproken en vastgesteld. Dit voorstel gaat enerzijds in op de 
doorontwikkeling van het Veiligheidshuis en anderzijds op de overgang van het beheer. 
Onderdeel van het voorstel is de instelling van een 'Stuurgroep Veiligheidshuis i.o.' 
onder voorzitterschap van de burgemeester van Utrecht. In deze Stuurgroep hebben 
vertegenwoordigers van ketenpartners en gemeenten op bestuurlijk niveau zitting. De 
samenstelling van de Stuurgroep is grotendeels een selectie uit het AJB.  

Kern van het procesvoorstel is het concretiseren van de doorontwikkel opdracht van 
het Veiligheidshuis naar een doorontwikkelingsplan. In de afgelopen periode is bij 
bestuurders en directeuren van partnerorganisaties al geïnventariseerd wat de 
belangrijkste aandacht- en uitgangspunten zijn bij de doorontwikkeling van de 
Veiligheidshuizen. Het komt er nu op aan die aandacht- en uitgangspunten concreet te 
vertalen naar een werkwijze, product- en resultaatbeschrijving, passend bij de huidige 
tijd en ontwikkelingen.  

Dit is nodig voor een zo feitelijk en objectief mogelijke vertaling van visie naar 
organisatie en bedrijfsvoering. Tegelijkertijd worden de personele consequenties van de 
overgang van het beheer in kaart gebracht.  

Consultatie  De betrokkenheid en inbreng van alle ketenpartners en gemeenten bij dit 
proces is van groot belang. Daarom is een 'Klankbordgroep Transitie 
Veiligheidshuizen'  ingericht waarin de belangrijkste partners van het Veiligheidshuis zijn 
vertegenwoordigd. De Klankbordgroep is verantwoordelijk voor een beschrijving van de 
inhoud en organisatievorm van het Veiligheidshuis, op basis van de uitgangspunten die 
in eerder gevoerde overleggen zijn benoemd. De Klankbordgroep werkt dit uit ten 
behoeve van de Stuurgroep i.o. en het AJB. Namens het district Lekstroom en Rijn en 
Venen nemen ambtenaren van Houten en Woerden deel aan deze klankbordgroep. 



Procesbegeleiding  De gemeente Utrecht heeft het Projectmanagementbureau van de 
gemeente Utrecht  ingeschakeld voor de begeleiding van het transitieproces 
 
Vraag 
Koppelt de openstaande vraag van Inwonersbelangen schriftelijk terug. De vraag betreft 
waarom op pagina 12 in de tabel het budget van de brandweer en rampenbestrijding 
een dalende trend laat zien, terwijl in de bijlage ‘Meerjarenontwikkeling 2013-2016’ bij 
nieuwe ontwikkelingen een verhoging van de bijdrage aan de VRU wordt gemeld. 
 
Antwoord 
Voor een totaaloverzicht van de meerjarenontwikkelingen 2013 – 2016 wordt verwezen 
naar de bijlagen van de programmabegroting 2013. 
 De lasten van de meerjarenontwikkelingen zitten wel verwerkt in het begrotingssaldo, 
maar staan geraamd onder programma 8 financiën en algemene dekkingsmiddelen.   
Onder product 6.922.01.02 Reserveringen is onder economische categorie 00.065 een 
stelpost ruimte voor nieuwe ontwikkelingen 2013, 2014, 2015, 2016 e.v. opgenomen. 
Deze stelpost zal nadat de begroting 2013 door de raad is aangenomen,  worden 
verwerkt in de primaire begroting. 
Het college zegt toe in 2014 de meerjarenontwikkelingen binnen de afzonderlijke 
programma’s op te nemen.  
  
Concreet dus: de verhoging van de VRU bijdrage die is opgenomen in de prioriteiten is 
dus nog niet in programma 1 (pagina 12) verwerkt.  Maar zit wel in het 
meerjarenbegrotingssaldo. 
 
Ruimtelijke Ordening, Wonen en grote projecten/investeringen 
 
Vraag 
Koppelt openstaande vragen van het CDA en Progressief Woerden terug, te weten: de 
vraag van het CDA over de reden van de daling van het gereserveerde bedrag voor 
stedelijke vernieuwing van €124.000 naar € 8.000 op bladzijde 18 in de tabel. En de 
vraag van Progressief Woerden over wat de relatie is tussen het bedrag van meer dan € 
6.000.000 voor volkshuisvesting en de genoemde doelstellingen op bladzijde 16. Gaat 
de € 6.000.000 volledig op aan het laten afnemen van scheefwonen en het realiseren 
van starterswoningen? 
 
vraag CDA 
Wat is de reden van de daling van het gereserveerde bedrag voor stedelijke vernieuwing 
van €124.000 naar € 8.000 op bladzijde 18 in de tabel. 
 
Antwoord: 
Bij de vaststelling van de programmabegroting 2009 is door de raad voor de periode 
2009-2012 jaarlijks een bedrag beschikbaar gesteld van € 200.000. in het kader van het 
dekkingsplan 2012 is dit bedrag in de programmabegroting 2012 verlaagd met € 
100.000,-. Conform het raadsbesluit van 2009 is met ingang van 2013 dit budget ( € 
100.000) vervallen. 
 
Vraag Progressief Woerden 
Wat is de relatie tussen het bedrag van meer dan € 6.000.000 voor Volkshuisvesting en 
de genoemde doelstellingen op bladzijde 16.? Gaat de € 6.000.000 volledig op aan het 
laten afnemen van scheefwonen en het realiseren van starterswoningen. 



 
Antwoord: 
Er is geen relatie. Binnen het onderdeel Volkshuisvesting is geen budget opgenomen 
voor scheefwonen en realiseren starterswoningen. 
Het budget van € 6 miljoen heeft betrekking op volkshuisvestingbeleid, 
urgentiecommissie woningzoekenden en beheer gemeentelijk vastgoed, niet alleen 
woningen betreffende. 
 
Beheer Openbare ruimte en Infrastructuur 
Vraag 
In welke mate er onderuitputting is binnen het IBOR budget zal de wethouder navragen 
 
Antwoord volgt. 
 
Jeugd, Sport en Onderwijs 
Vraag 
Openstaande vragen die worden teruggekoppeld zijn: een uitleg over wat er wordt 
bedoeld met de zin: in 2013 is het aantal handhavingzaken op de kwaliteit van 
kinderopvang en het peuterspeelzaalwerk afgenomen van de huidige 100% tot 
maximaal 75% op bladzijde 34.  
 
Antwoord 
Door strenger te handhaven op de geconstateerde tekortkomingen op de kwaliteit van 
de kinderopvang verwachten wij dat de kinderopvangorganisaties in 2013 beter voldoen 
aan deze kwaliteitseisen. Ook willen we meer voorlichten over het strengere 
handhavingsbeleid. We verwachten dat met deze maatregelen het aantal 
handhavingsacties door de gemeente met minimaal 25% teruglopen. Tekortkomingen 
op de kwaliteit betekent niet perse dat er een onveilige situatie is 
 
Vraag 
Doorverwijzing naar tweedelijnsaanbieders bij het CJG daalt. Gaat dit ten koste van de 
kwaliteit (bladzijde 34)? 
Wat de doorverwijzing naar de tweedelijnsaanbieders vanuit het CJG betreft, beogen wij 
dat de voorlichting en overige dienstverlening van het CJG dermate goed is, dat 
daarmee een doorverwijzing naar de tweede lijn minder (snel) nodig is. Dit gaat dan 
uiteraard niet ten koste van de kwaliteit. 
 
Openstaande schriftelijke vragen van de VVD 
 
Vraag, bladzijde 26, 
Wat is de oorzaak van de stijging van de lasten op de regel Nutsbedrijven? 
Antwoord 
Hogere kosten door een hogere urenraming op het product kabel- en leidingenbeheer 
(ten behoeve van de klic-meldingen). 
 
Vraag, bladzijde 87 
Hondenbelasting: zijn er momenteel kwijtscheldingsmogelijkheden hiervoor? Waarom is 
geen inflatiepercentage toegepast 



Antwoord 
Die kwijtscheldingsmogelijkheden zijn vorig jaar afgeschaft in de begroting 2012. Dus 
met ingang van dit jaar bestaat die mogelijkheid niet meer. Het inflatiepercentage is 
toegepast conform de uitgangspunten op bladzijde 56 van de begroting. 


